
 
 
 

 
 

Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande 

 

Har det nuvarande styret några ambitioner att arbeta 
för att förbättra medborgarinflytandet? 
 

Under förra mandatperioden arbetade kommunen aktivt med att utveckla och förbättra 
medborgardialogen och öka medborgarnas möjlighet att delta i samhällets utveckling. 
Medborgarrådet och Knivstaförslaget är resultat av arbetet under den här perioden.  

På hemsidan kan vi läsa att Knivsta kommun har beslutat att pausa Medborgarrådet. Enligt 
texten innebär det att inga dialogaktiviteter kommer att genomföras inom ramen för 
Medborgarrådet under en obestämd tid framöver. Det går heller inte längre att anmäla sig 
till medborgarrådet. 

Knivsta.Nu bildades en gång för att hitta nya vägar att fördjupa den lokala demokratin. Idag 
verkar det som om demokratin får stå tillbaka och det enda som styret nu fokuserar på är att 
kapa kostnader och begränsa Knivstas utveckling.  

 

Med anledning av detta så vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande: 

Har det nuvarande styret några som helst ambitioner att utveckla och systematisera 
medborgardialog och samverkan med civilsamhället? 
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